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Motie – Daadwerkelijk de biodiversiteit verbeteren 
De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 17 november 2022, gelezen het raadsvoorstel 
´Programmabegroting 2023´, 
 
constaterende dat: 

1. er zijn geluiden zijn dat de biodiversiteit in Nederland en ook in en rond Woerden daalt; 
2. het college in het bestuursakkoord de wens uitspreekt de biodiversiteit te verbeteren, maar hieraan geen 

meetbare doelstellingen verbindt; 
3. de wethouder voorstelt om doelstellingen voor het verbeteren van biodiversiteit mee te nemen in de 

besluitvorming over beheerplannen rond IBOR1 en dat dit pas eind 2024 verwacht wordt; 
4. er vóór 2024 meerdere grote beheercontracten (zoals de gevel-tot-gevel-contracten) afgesloten moeten 

worden, waarin kansen liggen voor ecologisch beheer, 
 
overwegende dat:  

1. ecologie en biodiversiteit te belangrijk zijn om vooruitgeschoven te worden; 
2. ervoor gewaakt moet worden om woorden als ‘biodiversiteit’ en ‘duurzaamheid’ niet als loze termen te 

gebruiken zonder er daadwerkelijk ambities aan te verbinden, 
 

verzoekt het college: 
1. vooruitlopend op de beheerplannen, in overleg met natuurorganisaties te komen tot concrete doelstellingen 

voor de korte termijn om ecologisch beheer te verbeteren; 
2. hierover de raad in het eerste kwartaal van 2023 te informeren; 
3. ecologie en biodiversiteit als een cruciaal criterium mee te nemen in aanbestedingen en daarvoor ecologische 

kennis in te winnen; 
4. de ecologische doelstellingen van punt 1 mee te nemen in alle nieuwe beheercontracten zoals de gevel-tot-

gevel-contracten en ook hierover de raad te informeren. 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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1 IBOR: Integraal beheer openbare ruimte 
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